



**ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО**

**INVITATION FOR PUBLICATION**

Электронный научный журнал

Electronic scientific magazine

**"Медиамузыка"**

***Mediamusic***

приглашает авторов

invites the contributors

опубликовать свои работы по вопросам музыки и звука в электронных СМИ, а также в кино, Интернете и мультимедиа. А также по любым проблемам звуковых искусств, представленных мультимедийным искусствоведением или звукоинженерией, мультимедийной культурологией или педагогикой, мультимедийной журналистикой или философией.

to publish their works concerning music and sound in electronic mass-media, film, Internet, and multimedia. And also on any problems of sound arts presented by multimedia art criticism, multimedia musicology or sound engineering, multimedia cultural studies or multimedia pedagogy, multimedia journalism or philosophy. And related topics.

Решением ВАК при Минобрнауки России журнал включён в Перечень рецензируемых научных изданий, в которых должны быть опубликованы основные научные результаты диссертаций на соискание учёной степени кандидата наук, на соискание учёной степени доктора наук.

The Higher Attestation Commission under the Ministry of Education and Science of Russian Federation has included the journal to the List of peer-reviewed scholarly mass media in which the main scientific results of dissertations for obtaining the academic degrees (PhD and Dr of Science) should be published.

Более подробная информация и правила для авторов размещены на сайте журнала:

More information and rules for authors are available on the journal's website:

**[www.mediamusic-journal.com](http://www.mediamusic-journal.com)**

**[www.mediamusic-journal.com](http://www.mediamusic-journal.com)**